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     Všem jubilantům, kteří v listopadu 
oslaví své narozeniny, srdečně 
blahopřejeme: 
 
Josef Tměj  75 let 
Marie Kopecká 70 let 
František Malý 60 let 
Karel Gutveis  55 let 
Věra Skalníková 55 let 
 
 ,,Kdo dozrál, tomu už nic nepostačí, 
kdo zraje, umí za vše vděčný být.“ 
                                    J. W. Goethe 
 
      Své ano si v říjnu řekli snoubenci 
   
Jarmila Zindulková a  Petr Sommer 
         Sebranice              Dolní Němčice      

 
,,Jdi s tím, kdo tě má rád.“ 
                       Victor Hugo 

 
    
               V říjnu se narodili  
  Marek Mokrejš a Kryštof Kalina. 
      Rodičům srdečně blahopřejeme! 
 
   ,,V důlku vyleženém dětskou hlavou je 
složen všechen náš klid.“ 
                                    František Hrubín 

 
V říjnu jsme se rozloučili  

s paní  Ludmilou Klusoňovou  
       a s paní Zlaticí Havlovou.  
 

     ,,Život zemřelých je uložen v 
paměti žijících.“ 

                                                   
Anonym 

Z jednání ZO 

  NOVINY OBCE SEBRANICE          * Listopad 2011 * 13. ročník * číslo 11* 

SEBRANICKÉ 
NOVINY 

INFORMACE  RADNICE 

Připravujeme 

Pozvánka 

Pozvánka 

Srdečně zveme občany na  
veřejné zasedání ZO, které se koná 

ve středu 16. listopadu 2011  
v 19 hodin 

v přísálí KD v Sebranicích. 
Program bude vyvěšen na úřední desce 

a na webových stránkách obce.  
 

Lenka Karalová, starostka obce 

Listopad, prosinec 2011  
Popelnice:  
11. 11., 25. 11., 9. 12., 23. 12. 
Plasty:  
14. 11., 12. 12.  

Pravidelný svoz odpadů 

Společenská kronika 

Veřejné zasedání dne 12. 10. 2011 
ZO schválilo:  
− program zasedání 
− zápis ZO ze dne 7. 9. 2011 
− Obecně závaznou vyhlášku č. 2/2011 o 

místním poplatku za provoz systému 
shromažďování, sběru, přepravy, třídění, 
využívání a odstraňování komunálních 
odpadů 

− darovací smlouvu MAS Litomyšlsko na 
částku 22 275,- Kč na podporu realizace 
činnosti MAS Litomyšlsko 

− zapojení se do projektu ,,Chování v 
krizových situacích - učíme se první 
pomoc“ ve spolupráci s SDH Sebranice 

− rozpočtové opatření č. 3/2011 
− finanční odměnu pro pí Štěpánkovou za 

vyúčtování dotace na revitalizaci školy 
− pronájem bytu panu Janu Dolečkovi v 

čp. 253 za podmínek stanovených obcí 
− změny ve zřizovací listině MŠ Sebranice 
− dotaci na domovní ČOV p. Kopeckému a 

p. Trávníčkovi 
ZO vzalo na vědomí: 
− provoz koupaliště a pohostinství, příjmy 

a výdaje za rok 2011 
− zápis z dílčího auditu provedeného 

Krajským úřadem Pardubice 
ZO pověřilo: 
− komisi pro místní zeleň posouzením 

žádostí ke kácení zeleně mimo les 
ZO odložilo: 
− smlouvu o zřízení věcného břemene v k. 

ú. Kaliště na dobu, než Ing. Kysilka na 
základě podkladů vypracuje nový návrh 

                     Lenka Karalová, starostka obce 

Kulturní komise obce Sebranice 
zve srdečně malé i velké na  

 
ROZSVÍCENÍ 

VÁNOČNÍHO STROMU, 
 

které se uskuteční  
 první adventní neděli 27. listopadu 
v 16.30 hodin u kapličky na Pohoře. 

 
 

 
 
 
 
 
 

   Na programu je vystoupení pěveckého 
sboru Lubenika pod vedením p. učitele 
Vladimíra Opletala a vystoupení tanečního 
souboru Lubeňáček pod vedením pí 
učitelky Marcely Průžkové. 
   Pro děti bude připraveno překvapení, pro 
všechny přítomné teplé nápoje. 

Těšíme se na Vás! 
 
 
 
 

ADVENTNÍ KONCERT 
    

V úterý 6. 12. 2011 v 18 hodin 
proběhne  

v kostele sv. Mikuláše v Sebranicích 
adventní koncert  

nadané mladé sopranistky  
Jany Heryánové - Ryklové. 

 
    
 
 
 
 
 
   Do jejího repertoáru patří operní árie, 
oratorní árie, písňová tvorba česká, písně 
světové, ale i operety. 
 

Přijďte se vánočně naladit! 
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Rozhlédni se, člověče! 

 
 

  
  
 
  
 
  

 

Vítání občánků 

V zdravém těle zdravý duch 

        

   V letošním roce od ledna do srpna se naše obec stala bohatší o 
12 nově narozených dětí, a to o Jáchyma Kučeru, Jiřího 
Trávníčka, Martinu Pohorskou, Myu Gavioli, Jindřicha 
Nagyho, Václava Leksu, Vítězslava Štěrbu, Magdalénu 
Kotoučkovou, Kateřinu Kuchtovou, Kateřinu Švecovou, Nelu 
Brabencovou a Františka Malého. Sbor pro občanské 
záležitosti pro ně a jejich rodiče připravil v zasedací místnosti 
obecního úřadu slavnostní přivítání do života obce, kterého se 
zúčastnilo 10 dětí, dvě rodiny se omluvily. 
    Nejprve pí Václava Tmejová představila děti paní starostce,  
které potom předala slovo. Paní Karalová přítomné nové občánky 
přivítala, popřála jim šťastný a dlouhý život, jejich rodičům 
hodně lásky a trpělivosti při jejich výchově. Ale to už nedočkavě 
čekaly na svoji chvíli děti z MŠ a ZŠ, aby miminkům předaly 
dárek v podobě básniček a písniček. Holčičky a kluci z mateřské 
školky pro děťátka navíc vyrobili malou panenku.  
   Po zápisu rodičů do pamětní knihy a předání dárků zbyl čas na 
nezbytné společné fotografování. 
   Tak ať se malým slečnám a chlapcům u nás líbí! 

Kulturní komise 
 

Zleva: Jáchym Kučera s maminkou Radkou a tatínkem 
Pavlem, Martina Pohorská s maminkou Klárou a tatínkem 
Jiřím, Jiří Trávníček s maminkou Kamilou a tatínkem 
Františkem. 

Zleva: Jindřich Nagy s maminkou Lýdií a tatínkem Pavlem, 
Magdaléna Kotoučková s maminkou Marií a tatínkem 
Radkem, Vítězslav Štěrba s maminkou Janou a tatínkem 
Vítězslavem 

Zleva: František Malý s maminkou Jarmilou a tatínkem Františkem, 
Nela Brabencová s maminkou Petrou a tatínkem Dušanem, 
Kateřina Švecová s maminkou Zuzanou a tatínkem Martinem,  
Kateřina Kuchtová s maminkou Annou a tatínkem Pavlem. 

 Se změnou času zahajujeme ve čtvrtek 3. 11. pravidelné cvičení. 
MÍČOVÉ HRY 

   Zveme děti školního věku na míčové hry vždy ve čtvrtek od 
15.00 do 16.30 hodin na sál kulturního domu v Sebranicích. 

CVIČENÍ RODIČŮ A DĚTÍ 
   Po míčových hrách bude vždy od 16.30 hodin navazovat cvičení 
rodičů a dětí. Upozorňujeme, že děti musí mít opravdu doprovod 
dospělého. Nutná je  vhodná obuv, která se neklouže. Obě tato 
cvičení povede Mgr. Romana Kysilková.  

   CVIČENÍ ŽEN 
   Bude zahájeno ve stejný den, tj. ve čtvrtek 3. 11., v mateřské 
škole. 
   Od 18.00 hodin bude začínat cvičení pilates s overbally (kdo 
nemá vlastní míč, je k dispozici v MŠ).  
Od 19.00 hodin bude navazovat zdravotní cvičení opět 
s overbally. Tato cvičení povede Vendula Tmejová. 

 TOULOVCOVA ROZHLEDNA U BUDISLAVI 
     Toulovcova rozhledna u Budislavi má k Sebranicím velice 
blízko, vlastně úplně nejblíž. A to nejen zeměpisně, vzdušnou čarou 
je to pouhých sedm a půl kilometru, ale také svým názvem - 
legendární rytíř Vavřinec Toulovec byl přece z Třemošné, dnešní 
součásti Sebranic. Toulovcova rozhledna stála jako první ze tří, 
postavených Sdružením obcí Toulovcovy maštale, které bylo 
založeno v r. 1999. K oficiálnímu otevření rozhledny došlo 
jedenáctého května 2002, zjara příštího roku tedy oslaví již deset let 
existence. Celková výška dřevěné věže se šedesáti schody 
zavěšenými na kovových táhlech je patnáct a půl metru. Vstupenky 
a jednoduché občerstvení zakoupíte v přilehlé chatičce. Teď v 
nastávající zimě je samozřejmě zavřeno, ale v sezóně je rozhledna 
turisty velmi často navštěvována. 
   Toulovcova rozhledna se nachází přímo u silnice vedoucí z 
Budislavi na Jarošov. Doprava ze Sebranic autem nebo na kole 
je tedy velice jednoduchou záležitostí. Zdatní turisté se tam mohou 
vydat i pěšky přes Lubnou a dál lesem po žluté značce kolem 
rybníku Zimka do Kamenného Sedliště a Budislavi. Celá délka 
této vděčné procházky ze Sebranic až k rozhledně měří  jedenáct 
kilometrů. Odměněni budete pěkným rozhledem na lesnatou oblast 
Toulovcových a Budislavských skal, za nimi se rýsují Železné 
hory. Severně je vidět zámek v Nových Hradech, za jasného počasí v 
dálce i vrcholky Krkonoš. Na východ je k spatření Litomyšlsko a 
hradba Orlických hor, napravo od nich popřípadě též vrcholky 
Jeseníků. A jihozápadně můžete očima pohladit své Sebranice, jako 
první vás uhodí do očí dvě světlé střídačky na fotbalovém hřišti a 
samozřejmě věž kostela. 
                                   Zdeněk Vandas (příště Horní les u Bystrého) 
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Výlet do Krkonoš 
      Velmi rády bychom touto cestou poděkovaly kulturní komisi 
naší obce za uspořádání výletu do Krkonoš, který se uskutečnil 
v sobotu 24. září 2011. Tato krásná část České republiky je naší 
„srdeční záležitostí“, a proto jsme s radostí uvítaly příležitost se 
tam po nějaké době opět podívat. 
     Výlet začal návštěvou sklárny v Harrachově, která byla určitě 
nejen pro nás velkým zážitkem. Kdo jste na exkurzi ve sklárně 
ještě nebyl, tomu ji můžeme vřele doporučit. V harrachovské 
sklárně pana Novosada se v současné době vyrábí především 
užitkové sklo (sklenice na pivo a víno), ale z malé části se zde 
zachovala i výroba české speciality - broušeného skla (především 
lustrů). Celý proces výroby sklenic a broušení skla, který jsme 
viděly, nás doslova konsternoval. Vše je vymyšleno do posledního 
detailu. Práce jednotlivých mistrů sklářů i jejich pomocnic je 
naplánována na vteřinu a dokonale na sebe navazuje. Na počátku 
je rozžhavená skelná masa v peci a na konci krásné půllitry, které 
najdou své uplatnění hned v sousedním pivovaru, nebo půvabné 
sklenice na víno. Mimochodem pivo v harrachovském pivovaře 
vaří moc dobré a můžete si jej zakoupit s sebou domů (čehož jsme 
samozřejmě využily a pak si pochutnávaly po nedělním obědě). 
Také muzeum skla a lyžování, které se nachází v areálu sklárny, 
stojí za návštěvu. 
      Po exkurzi jsme se všichni vypravili do Horních Míseček, kde 
začala turistická část našeho výletu. Cyklobus nás vyvezl 
k Vrbatově boudě na Zlatém návrší, odkud jsme vyrazili směrem 
k pramenu Labe. Počasí bylo přímo ukázkové (kulturní komise ho 
prý měla objednané a skutečně to vyšlo), pro (nejen) zářijovou 
procházku na horách si lze těžko představit cokoli lepšího. Cesta 
nebyla nijak náročná a výhledy do okolí byly dechberoucí. 
Procházeli jsme hraničním pásmem, jehož vlastnictví bylo až do 
17. století problematické. Jako takové je toto území lemováno 
množstvím tzv. „řopíků“ neboli objektů lehkého opevnění, které 
jsme si také prohlédli. Po cestě jsme přešli říčku Pančavu, která 
přechází do nádherného vodopádu, jenž stéká po úpatí Labského 
dolu. Do tohoto dolu stéká i Labský vodopád pramenící pod 
Labskou boudou, která před několika lety prošla, bohužel, nepříliš 
zdařilou přestavbou. U pramene Labe jsme se odměnili 
„vrcholovou“ slivovičkou, nastudovali, kterými městy Labe při 
své cestě do Severního moře protéká, a vydali se zpět k Vrbatce. 
Cestou jsme se kochali výhledy od Černé hory přes Sněžku až po 
Vysoké Kolo (nejvyšší vrchol západních Krkonoš). Nakonec jsme 
si prohlédli mohylu Hanče a Vrbaty a příjemně unaveni sjeli 
cyklobusem zpět do Horních Míseček k našemu autobusu. 
     Naše velké poděkování patří zejména Vendulce Tmejové, která 
nás celým výletem provázela, a byla  opravdu skvělou průvodkyní 
(jak by také ne, když z tohoto kraje pochází). Díky ní jsme se 
dozvěděli  mnoho informací z historie i současnosti krkonošského 
kraje, které bychom v turistickém průvodci stěží hledali. 
     Ještě jednou tedy děkujeme celé kulturní komisi za 
zorganizování tohoto krásného výletu. Jsme rády, že se uskutečnil, 
i když zájem o něj nebyl takový, jaký by si zasloužil. 
                                   Jana a Petra Matoušovy, Jana Ondráčková 

Foto: archiv rodiny 

Sebranická stopa na Nou Campu 

Sváteční slovo Poděkování 

Milí přátelé, 
    začátek měsíce listopadu je tak nějak zvláštní. Mnoho lidí 
směřuje na hřbitovy, na místa, kde se rozloučili s těmi, které měli 
rádi a na které rádi vzpomínají. A to, že se hroby zdobí květinami 
a zapalují se na nich svíce, je jen známkou vděčnosti za lásku, 
kterou nám naši zemřelí v životě prokázali. Je tolik potřebné 
dokázat se na chvíli zastavit, ztišit, poděkovat, povzbudit se. 
Uvědomit si, jakou stopu zanechali ti, na které vzpomínáme, 
v našem srdci i životě. 
     Rád bych se s vámi podělil o jeden příběh od Eduarda Martina 
nesoucí název Mrtví nás milují. 
      „Babičko, mají nás mrtví rádi?“ ptá se můj vnuk a odpověď 
nemusím dlouho hledat. „Mají a moc...“ Procházíme se po 
hřbitově, občas sem chodíme za dědečkem přinést mu květiny. 
Vnuk sem chodívá se mnou rád. „Hele, pojď už zase k dědečkovi, 
ať neříká, že na něj nemáme čas,“ dokonce mne někdy pobízí .  
   Dnes jsme se tedy vydali k dědečkovi, aby viděl, že „na něj“ 
máme čas. Vnuk se rozhlíží po hřbitově. „Když nás mají rádi, proč 
k nám nechodí?“ ptá se. „Chodí k nám, když na ně vzpomínáme.“ 
„To je u nás dědeček pořád, protože ty na něj moc myslíš.“ 
Pohladím ho po ustarané filosofické hlavičce. 
   „Babičko, ví dědeček, že jsem se narodil?“ Kývám, abych 
nemusela promluvit. Jako by se můj manžel vracel, cítím jeho 
přítomnost vedle sebe...  
„A babičko, proč lidé pláčou, když někdo umřel?“ „Pláčou, 

protože umřel,“ zašeptám. „Ale když nás 
mají pořád rádi, pořád moc rádi, tak se 
nemusí plakat, ne?“ Kývám, abych teď 
nemusela promluvit. „Rozsvítíme 
dědečkovi svíčku?“ Znovu kývám, a tak 
bere vnuk z mé tašky svíčku a sirky a já se 
rozhlížím po hřbitově plném světel. Svíčky 
na hrobech planou do široka a daleka. 
Vnuk spokojeně pozoruje plamínek, který 

plane na dědečkově hrobě. „Teď na nás dědeček líp vidí, viď?“ 
Kývnu, ale vím, že na nás viděl dobře i tak. Jak se na nás mrtví 
dívají? Mrtví vidí srdcem, a kdo se dívá srdcem, vidí jasněji... Vidí 
dalekozrace...  
   Vnuk chrání plamínek, aby ho vítr nezhasl. Pak ke mně pomalu 
obrátí své veliké bezelstné oči. „Fakt nás mají, babičko, mrtví 
rádi?“ „Fakt,“ zašeptám. „Moc?“ „Moc!“ „Tak se,“ říká vnuk 
pomalu, „tak se kvůli nim přece nemusí plakat.“ Rozhlédne se po 
světlech, která se rozlévají v šeru jako obrovské stříbrné jezero.  
    Vnuk se rozhlíží po hřbitově spokojeně. „To je ale lidí, co nás 
mají rádi!“ Vezme mě za ruku a stiskne mi ji. „To je hezké, že nás 
tolik lidí má rádo.“ 
      Moc vám přeji, aby to nebyly jen chvíle bolesti, ale též vděčnosti 
za všechno krásné společně prožité. Možná to můžeme vložit do 
prosté modlitby za zemřelé: 
   Bože, Pane živých i mrtvých, smíme se na tebe obracet s každou 
starostí. Prosíme tě za ty, kdo zemřeli a nejsou plně spojeni s tebou. 
Zbav je vin a překážek, které jim brání patřit na tvou tvář. Dej, ať 
brzy zakusí plné štěstí života s tebou. Amen. 
   Myslím na vás na všechny a vám všem žehnám. 
               P. Vojtěch Glogar, salesián 

   Tři podnikaví a cestovatelsky zdatní sebraničtí fotbalisté Jan 
Horníček, Pavel Kalánek a Jan Chadima se museli omluvit z 
posledního zápasu v Libchavách. Důvod byl pochopitelný a zřejmý 
- několikadenní pobyt ve Španělsku s návštěvou dvou utkání. 
Minulou sobotu odjeli s tříčlenným doprovodem do Prahy, odkud 
nabrali letecký kurs směr centrum Katalánska, Barcelona. V neděli 
viděli zápas druhé španělské ligy, domácího "béčka" s Guadalajarou 
(1:2) a ve středu večer je čekalo to hlavní, start Viktorie Plzeň na 
Nou Campu. Jeli na vlastní pěst, neseděli tedy v početném kotli 
plzeňských fanoušků, ale dostali pěkné lístky na hlavní tribunu 
přímo proti středové čáře. A byli rádi, že Plzeň tam neudělala vůbec 
žádnou ostudu, ba naopak. Museli samozřejmě sáhnout poněkud 
hlouběji do svých úspor, ale ten celkový zážitek stál rozhodně za to. 
                                                                               Zdeněk Vandas 
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TŘETÍ ŠŤOPIČKA SE TŘEMI SHOW 
   Poslední zářijová sobota v Lubné již tradičně patřila slavnosti 
Lubenská šťopička, kterou pořádalo občanské sdružení Lubenská 
šťopička ve spolupráci s Obecním úřadem Lubná a Pálenicí 
Lubná pod záštitou náměstka hejtmana Pardubického kraje 
Romana Línka.  
    Počasí nám přálo, a tak bylo dopolední setkání u Pálenice 
příjemným začátkem dne. Dopoledne se neslo ve znamení 
dožínek, neboť jej otevřelo tematické vystoupení místního 
dětského folklorního souboru Lubeňáček s vedoucí M. Průžkovou 
z Lubné. Místní děti starším připomněly a mladším ukázaly 
dožínkové hry a tradice. Po společném přípitku mohli místní i 
přespolní nahlédnout do Pálenice a ochutnat guláš místního 
Mysliveckého sdružení. Následovala Westernová show Radky 
Zezulové, jež nám ukázala práci s lasem a bičem. Celým dnem 
nás doprovázela skupina Vysočinka z Humpolce s kapelníkem 
Tomášem Vodrážkou. Při jejich dopoledním vystoupením jsme si 
zazpívali staropražské písničky. 
   Od horní lípy jsme se za hudebního doprovodu vydali na 
Skalku.Tam byl pro pořadatele i návštěvníky připraven opravdu 
výborný oběd s pohotovou obsluhou místních mladých 
dobrovolných hasičů. Ostatně teplá kuchyně je v Lubné vyhlášená 
a dobroty z udírny byly chutnou třešničkou na dortu. 
   Ve 14 hodin odpoledne pak začal hlavní program na sále 
Skalky, kterou krásně nazdobily šikovné ruce zdejší kulturní 
komise. Dekorace byly pastvou nejen pro oko, ale, jak mnozí 
vyzkoušeli, švestky byly skutečně sladké. Jako již tradičně, 
Lubenská šťopička byla zahájena kovovým hlasem rekordového 
zvonu. Tentokrát jej rozezvučel náměstek hejtmana Pardubického 
kraje Roman Línek. Na letošním festivalu se kromě spousty 
návštěvníků sešlo i mnoho vzácných hostů. Kromě již zmíněného 
R. Línka k nám zavítal také senátor V. Koukal, senátor P. Šilar a 
starosta města Litomyšle M. Kortyš.  

     Divácká soutěž loni získala na oblibě, proto nemohla chybět 
vedle odborné soutěže i letos. Diváci ani odborná porota s 
předsedou J. Klusoněm neměli lehký úkol. Letos bylo do Pálenice 
odevzdáno 59 vzorků slivovice, hruškovice, třešňovice, 
meruňkovice, 2 vzorky destilátu z černého bezu a 1 vzorek z 
malin, který získal Zvláštní cenu poroty. V odborné soutěži třetí 
místo získala meruňkovice pana Z. Marka ze Zlína, druhé místo 
slivovice pana J. Bartoše z Lubné a dárkový koš za první místo si 
tentokrát odnesl P. Šlosar z Chrudimi za svoji hruškovici. Diváci 
vybrali jako nejlepší třešňovici pana P. Madejewského z Lubné. 
   Letošní program Šťopičky zpestřily 3 show. Nejprve se nám 
zatajil dech při barmanské a fire show Václava Abraháma z Nové 
Vsi u Jarošova. Mladík se stal nejlepším barmanem roku 2010 a v 
listopadu 2011 bude bojovat na mistrovství světa ve Varšavě. 
Držíme palce! Druhé představení rozzářilo oči hlavně dětem. 
Bubble show Pavla Rollera byla jedním slovem kouzelná. Menší 

publikum se také mohlo za Skalkou svézt na koni M. Kabrhela. 
Program vyvrcholil vystoupením skupiny Pa-li-tchi, která nám 
předvedla kombinovanou show – fire a UV show. Přípravy byly 
ze strany lubenských hasičů velké, ale podívaná to byla opravdu 
velkolepá. A to nás ještě čekalo půlnoční překvapení v podobě 
vystoupení hudební skupiny LuŠtěLa a taneční zábava se 
skupinou Naex! 
   Kromě světového programu a koštování destilátů návštěvníky 
potěšila tombola s hodnotnými cenami, kterou, jako každý rok, 
 

 
vtipně vyhlásil A. Kovář. Ti, kteří se zajímají nejen o degustaci 
vypáleného moku, se mohli zúčastnit besedy s P. Šlosarem. 
Vysočinka, která hrála a zpívala celé odpoledne, potěšila nejen 
milovníky dechové hudby, ale všechny, kteří si rádi poslechnou a 
zazpívají známé písničky. Taneční páry se roztančily sálem hned 
od samého začátku. 
   Sama za sebe musím říct, že letošní Šťopička byla opravdu 
příjemná. Je to asi tím, že všechny složky, které se na festivalu 
podílejí, jsou sehraným orchestrem, který pod taktovkou hlavního 
organizátora pana starosty Chadimy podávají nejlepší výkony. 
Díky patří všem, kteří jakkoli pomohli tomu, aby LŠ 2011 byla 
taková, jaká byla: Z. Jelínkovi a celé Pálenici, moderátorce E. 
Jílkové, kulturní komisi a jejím rodinám, lubenským hasičům a 
hasičkám, kuchařkám, obsluze stánků, šatnářkám, OÚ Lubná, 
fotografům a kameramanovi a všem, na které jsem nechtěně 
zapomněla. 
   Letošní úroda švestek a ovoce je, zdá se, bohatá. A tak doufám, 
že dobrá slivovička a nálada nebude chybět ani na Lubenské 
šťopičce 2012.  
   Takže poslední zářijovou sobotu 2012 NA SHLEDANOU V 
LUBNÉ! 

Eva Jílková 

Lubenské ohlédnutí 

Vítězové soutěže o nejlepší destilát. Foto OÚ Lubná 

Bublinová show. Foto OÚ Lubná 
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Vyprávěj Malí hasiči se představují 

   Sobota 15. října patřila malým hasičům z celého svitavského 
okresu, kteří se sešli v Jarošově, aby porovnali své síly a zkušenosti 
v závodě požární všestrannosti. Družstvo našich malých hasičů zde 
samozřejmě nesmělo chybět, neboť se pilně připravovalo na tento 
závod už od května tohoto roku. Spoluobčanům musíme objasnit, 
čeho se tento závod týká a na co se děti připravují. Závod pro 
mladší kategorii  je dlouhý 1,5 km. Na tomto úseku musí děti splnit 
šest úkolů: střelbu ze vzduchovky, základy topografie, uzlování, 
základy první pomoci, požární ochranu a překonání překážky po 
vodorovném laně. 

      
 
   Sebranští malí hasiči se tohoto úkolu zhostili velice směle, i když 
patřili k nejmladším družstvům, neboť jejich věkový průměr je asi 
sedm let a tím patřili k nováčkům závodu. Nenechali se však 
zahanbit a umístili se před zkušenějšími kolegy, bohužel ke konci 
startovního pole. Kategorie mladších žáků čítala 36 hlídek, naše 2 
hlídky obsadili 30. a 32. místo. Většinou, jak nám potvrdili ostatní 
vedoucí družstev, začínající kolektivy zaostávají hluboko za 
ostatními, z čehož nám svítá naděje na co nejlepší umístění 
v příštích letech.  
   Dětem v přípravě určitě pomohl i závod, který jsme pro ně 
připravili v letních měsících v katastru naší obce a na který velice 
rády vzpomínají a chtějí ho zopakovat i s programem, který pro ně 
připravili ostatní hasiči ze Sebranic. Zimní měsíce patří přípravě na 
jarní soutěž požárních disciplín. Obecní úřad nám vyšel vstříc a 
umožnil našemu kolektivu přípravu na sále kulturního domu 
Sebranice. Scházet se zde budeme v pondělí jednou za 14 dní. 
    Pokud máte zájem, můžete se na nás přijít podívat. Družstvo 
malých hasičů má nyní 15 členů, velice rádi přivítáme každé nové 
dítě, které se chce něco nového naučit, strávit čas mezi kamarády a 
na zdravém vzduchu.  
   Nesmíme opomenout ani další činnosti našeho sboru. Pracuje a 
soutěží zde i družstvo mužů, kteří se pravidelně scházejí v jarních a 
letních měsících v areálu koupaliště. Okrsková soutěž v Květné se 
jim moc nezdařila, avšak na pohárové soutěži v Čisté se polepšili, 
získali zde pěkné třetí místo. Škoda, že takovýchto úspěchů není 
více. Dříve nám medaile přinášely i ženy, ale bohužel se nepodařilo 
udržet jejich družstvo, neboť se vytratil zájem ze strany mladších 
spoluobčanek o tuto sportovní disciplínu.  

    Ostatní práci členů SDH Sebranice 
můžeme čtenářům přiblížit v dalších 
vydáních našich novin, pokud budou mít 
zájem.  
                                              
                               OHNI ZMAR - VELITEL 

Pokračování z minulého čísla. 
   A tak místo obdivování krás okolní přírody čučíme po bójkách. 
Přesto jsem se neudržel na uzdě a zhotovil slušné množství fotek 
během plavby. Začínalo drama. Plujeme již dlouho a víme, že nám 
brzo dojde benzín, přitom nemáme jistotu, kde vůbec jsme. 
Naštěstí vidíme vyplouvat z jedné zátoky loď, zkoušíme tam 
vplout a konečně máme štěstí. Nacházíme pumpu v době, kdy, jak 
se říká, bylo za minutu dvanáct. Měli jsme v plánu, že si uděláme 
procházku k americké verzi Pravčické brány, ale nikdo neměl 
chuť ještě někam chodit. Měli jsme časový skluz a nevěděli jsme, 
jak zvládneme cestu zpět. Naštěstí se nám návrat daří, ale napětí 
nás nechce opustit a nic nepřináší do našich řad smích, ani 
způsoby, jak se vyprázdnit, když na lodi není WC. 
    Ale to hlavní drama nás teprve čeká. Líba, která jezdí po Zlíně 
autem křížem krážem, došla k přesvědčení, že řídit loď je proti 
tomu úplná brnkačka, a požádala suverénně Zdeňka, aby jí svěřil 
kormidlo. A tak došlo po chvíli k jiné ,,brnkačce“. Líba vplula 
mimo trasu vyznačenou bójkami a loďka najela na kámen. To 
mohlo mít za následek dvě věci. V lepším případě poškozený 
šroub a tím by se naše výdaje z cest po Americe několikanásobně 
zvýšily. V horším případě jsme mohli mít v lodi díru, a rázem být 
slavní jako Titanik a dodneška bychom bloudili na dně přehrady. 
Protože ale můžu psát tyto řádky v suchu, dopadlo vše dobře. 
Jenom garant lodi Miloš nemohl nějak usnout. 
   Na noc se vracíme opět do Pagy, povečeříme z vlastních zásob 
rybičky a lančmít a při spaní musíme zařadit vyšší rychlost, 
protože vstáváme již ve 4 hodiny. 
 
Středa 25. 10. 2006 
   Jsme ve státě Utah, státě kovbojů a indiánů. Pro nás je 
významné, že jedeme do národního parku Bryce Canyon. Tento 
park se rozkládá na území 1452 km a jeho nadmořská výška 
dosahuje až 2 500 metrů. Vjezd do kaňonu je impozantní a já 
myslel, že snad zavařím foťák. Pohled na obrovské skalní kotle, 
amfiteátry poseté tisíci skalních věží, výčnělků, kamenných jehel 
a hřebenů. Stoupáme po silnici stále výš a já začal pozvolna 
chápat, proč nám na schůzce v Praze Zdeněk nakazoval, abychom 
měli výbavu do každého počasí. Nejen opalovací krém a černé 
brýle, ale také oblečení do mrazu. Chodím denně v kraťasech a 
říkám si, že ti Američani jsou nějak fajnoví. Ale co to? Najednou 
se strhla vánice, chumelenice a Zdeněk nás žene rychle do auta a 
frčíme zpět do nižších poloh. Má totiž obavu, že za chvíli nemusí 
být silnice sjízdná. A já si najednou vzpomněl, že mám v kufru 
také dlouhé kalhoty, rukavice a kulicha. Za stálého chumelení se 
nám daří dostat do Visitor Centra, tj. takové naše informační 
centrum. Zdeněk uvažuje, že to budeme muset zabalit. Někdo jí, 
někdo si prohlíží okolní suvenýry, zatímco já lítám dokola a fotím 
si to sněhové nadělení. A najednou co nevidím! TRABANTA! 
Vypulírovaného do krásy na podstavci jako poslední div 
automobilové techniky. Kam se hrabou všechny místní fordy! A 
jak tak čučím na všechny možné strany, vidím, že se ukazuje 
kousek modré oblohy. Běžím s touto zprávou za Zdeňkem, ten 
mění rozhodnutí a za hodinu již jedeme zpět do kaňonu. A udělali 
jsme dobře. Slunce již zase svítilo a krajina díky sněhové nadílce 
dostala úplně jiný ráz. Vydáváme se na asi 5 km dlouhý pochod na 
dno a zpět a musím říct, že krásnější pochod jsem v životě nešel. 
prostě třešnička na dortu. 
    Jedeme spát do vesničky Hatch. Zdeněk, Miloš a já jedeme do 
místní restaurace a dáváme si k večeři hustou polévku s rýží a k 
tomu kukuřičné chleby. Je pravda, že buchty s mákem to nejsou, 
ale jiný kraj jiný mrav. Při návratu na ubytovnu zjišťujeme, že 
dokonce mrzne. Máme najeto již 1250 mil. 
 
Čtvrtek 26. 10. 2006 
   Spíme až do 5.30 hod. Venku je mráz - 10°C. Můžeme si dovolit 
malinko přispat. Téměř denně nakládáme a vykládáme všechna 
zavazadla - organizaci, jak postupovat při rovnání věcí v autě, 
převzal Miloš. Také já jsem již našel systém. Pochopil jsem, že 
vývrtka patří jinam než do ponožky, ale i ty mají 2 oddělení. A 
ponožky, které jsem nosil před týdnem, nedávám do jednoho 
pytlíku s chlebem.                     Pokračování příště. Mirek Havran                  

Foto: archiv rodiny velitele 
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Evropský den jazyků  
   V pondělí 26. září proběhl na 1. stupni naší školy Evropský den 
jazyků. Letos jsme věnovali pozornost španělštině, španělské kultuře 
a temperamentu. Někteří žáci znají Španělsko z vlastní zkušenosti, a 
tak přinesli do školy různé upomínkové předměty, osobní fotografie, 
pohlednice, z kterých si vytvořili ve třídě poutavou nástěnku. Dále se 
seznámili se státní vlajkou a zeměpisnou polohou této cizokrajné 
země.  
   Evropskému dni jazyků byla věnována hodina hudební výchovy, 
českého jazyka a literatury. Učitelé pro žáky nachystali a přečetli 
španělskou pohádku, učili se s nimi základní španělská slova, fráze a 
číslice do 5. Při hudební výchově se žáci pobavili nejvíce, neboť pan 
učitel Opletal nachystal poslech španělských písní, ukázku tance, 
který si mohli vyzkoušet. Při tanci se doprovázeli na kastaněty, 
t y p i c k ý  n á s t r o j španělských tanečnic. 
    Doufáme, že letošní Evropský den jazyků zanechal v žácích 
nevšední dojem, možná vzbudil touhu podívat se někdy 
v budoucnosti do této zajímavé země a možná u některých z nich 
probudil touhu učit se španělštině. Přejeme tedy, ať se jim to vyplní. 
 Hasta la vista – Na shledanou       
                           Za kolektiv učitelů 1. stupně Mgr. Hana Klusoňová 

 

  Evropský den jazyků si připomněli také žáci 2. stupně. Na 
Skalce v Lubné pro ně byl připraven zajímavý program. Obsahoval 
různé soutěže, například poznávání vlajek, národních jídel, 
světových řečí, pozdravů, přiřazování názvů hlavních měst k státům 
a vyluštění křížovky.  
 Žáci se rozdělili do skupin a obcházeli jednotlivá stanoviště. 
Za splněné úkoly získávali body, které se nakonec sečetly, a ti 
nejlepší byli oceněni.                                Pavla Chadimová, 9. třída 
  Exkurze v Litomyšli 
    Ve středu 21. září jsme se spolu s pátou třídou účastnili exkurze, 
při které jsme mohli vidět celý záchranný systém města Litomyšle. 
Navštívili jsme policii a hasiče.  
    Městská policie nás seznámila s fungováním kamerového systému 
v celém městě. Také nám ukazovali na pomůckách, jak odchytávají 
zatoulaného psa. Prohlédli jsme si policejní auto s celou výbavou. 
Zajímavá byla neprůstřelná vesta i přístroj na zjištění alkoholu 
v dechu řidiče.  
    Dále jsme pokračovali v exkurzi u státní policie. Tam se nás ujal 
policista Lukáš Chadima. Nejprve nás zavřel do cely předběžného 
zadržení a vysvětlil nám, jak pokračuje vyšetřování s takovým 
člověkem. Potom nás zavedl na dvůr, kde jsme si mohli prohlédnout 
perfektně vybavené policejní auto. I houkání sirény jsme slyšeli. 
Mohli jsme si sednout na policejní motorku. To se nám líbilo hodně.                                                             
    Na závěr jsme došli k hasičům. Tam nás seznámili s tím, jak 
zasahují při povodních. Viděli jsme zavazadlo s věcmi na přežití na 3 
dny. Prohlédli jsme si hasicí přístroje, zásahové oblečení při požáru a 
při likvidaci škodlivých látek. Nejvíc se nám líbil zásah na 
havarovaném autě. Při této ukázce jsme viděli, jak velkými 
vyprošťovacími kleštěmi hasiči dovedou úplně rozstříhat plechy na 
vozidle během několika minut. To byl opravdu zážitek.  
 Bohužel jsme si neprohlédli zdravotnický vůz rychlé záchranné 
služby, protože musel neodkladně odjet k nahlášenému případu.  
                                                                                         Žáci 4. třídy 
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Setkání v Sebranicích Co se děje za dveřmi ZŠ 

   Ve čtvrtek 6. října se u nás uskutečnilo setkání starostů a 
starostek obcí Pardubického kraje, které uspořádala Celostátní síť 
pro venkov (CSV) pod záštitou Agentury pro zemědělství a 
venkov, jejímž zřizovatelem je Ministerstvo zemědělství. 
Koordinátorem CSV v Pardubickém kraji je Ing. Bohuslav 
Lapáček, který osobně doprovodil první skupinu starostů ze 
svitavského okresu k nám do Sebranic. Smyslem celé akce bylo 
inspirovat obce, aby se v příštích letech přihlásily do soutěže 
Vesnice roku. Právě úspěchy naší obce v této soutěži byly 
příčinou, že se setkání uskutečnilo i u nás. Program exkurze byl 
sestaven tak, aby krásy a zajímavosti Sebranic byly předvedeny co 
nejlépe. 

   Po desáté hodině 
dopoledne se u 
kostela objevil 
stříbrný autobus a 
po nezbytném 
přivítání začala 
prohlídka obce. 
Nejprve si hosté  
prohlédli interiér 
kostela a klubu 
S t o d o l a  v 
s a l e s i á n s k é m 
středisku mládeže, 
Lenka Karalová se 
z a s t u p i t e l i 

zodpověděli několik dotazů na opravu školy a poté se všichni 
vydali na krátkou procházku po Sebranicích. Nejprve se starostové 
pokochali našimi ,,panoramaty“ (jak byla pracovně nazvána 
vyhlídka od pošty do údolí a na protější Pohoru) a pak už je čekala 
ukázka činnosti spolku SAN na zahradě domu čp. 8 u 
Kmoškových. 
    Následující hodina byla vyplněna okružní jízdou autobusem po 
všech částech Sebranic, při které je s historií i současností obce 
vtipně seznámila Vendulka Tmejová. Na Pohoře autobus odbočil 
do areálu Agrodružstva, a to se slova ujal Ing. Jindřich Jílek. Další 
zastávkou byl totiž nový kravín a hovořilo se hlavně o spolupráci 
obcí se zemědělskými subjekty. Ing. Lapáček připomněl, že 
Sebranice  byly vůbec první obcí Pardubického kraje, která získala 
oranžovou stuhu za tuto spolupráci v soutěži Vesnice roku. Stalo 
se tak v roce  2008. 
    Čas byl ale neúprosný a v restauraci na koupališti již byl pro 
naše hosty připraven oběd. Po kávě a zákusku zbyla ještě malá 
chvíle na vzájemné rozhovory a prohlídku fotografií, diplomů a 
cen. 
    Přišla chvíle rozloučení a přítomné místní zastupitele i paní 
starostku potěšila slova chvály na dobře připravenou exkurzi. 
Nebyl ale čas spát na vavřínech, neboť se k Sebranicím blížil další 
autobus, tentokrát se starosty a starostkami z chrudimského a 
pardubického okresu. A vše se opakovalo. 
    Celé setkání zachytil objektivem Michal Čermák, takže pokud 
máte zájem, můžete si fotky prohlédnout na webu naší obce.  
                                                                                Radka Kučerová 
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Fotbalové ozvěny - přípravka 

                                 Horní Újezd 2. 10. 
   Páté kolo přípravek se odehrálo v neděli 2.10. v Horním Újezdě. 
Starší přípravce tentokrát chyběli Patrik Bartoš, Víťa Kuchta a 
trenér. Toho v pohodě zastoupil Slávek Boštík. Protože oba 
chybějící hráči jsou obránci, museli v obraně vypomáhat Lukáš 
Kučera a Dominik Šmíd. 
Kluci nastupovali takto: 
                                 Kysilka Lukáš 
                      Jílek Lukáš        Šturc Jiří 
                      (Šmíd )             ( Kučera) 
                            Kučera Lukáš 
                           ( Kysilka Matěj) 
             Vazler Matěj        Boštík Filip 
            ( Šmíd)                ( Jílek Martin) 
Výsledky: 
Sebranice - H.+ D. Újezd             11 : 3 ( 2:3 ) 
Branky: Kysilka M. 4x,  Vazler 2x, Šmíd 2x, Kučera, Boštík,  
Jílek M. 
Sebranice – Čistá                         7 : 0 ( 5:0 ) 
Branky: Boštík 4x, Jílek L., Kučera, Jílek M.    
Sebranice – Borová                      9 : 1 ( 4:1 ) 
Branky: Kysilka M. 3x, Jílek M. 2x, Kučera2x, Boštík, Vazler 
   Kluci měli zřejmě opět tzv. zahřívací kolo. Ale jen první poločas s 
Újezdy. Potom už bylo všechno při starém a pátý turnaj v řadě 
dokončili bez ztráty kytičky.  
                                   Polička  4. 10.  
   Vzhledem k tomu, že v letošní sezoně zatím nemáme soupeře, 
který by naši starší přípravku dostatečně prověřil, domluvili jsme 
přátelský zápas s Poličkou. Hrají Krajský přebor, tudíž soupeř, který 
by nás měl přehrát. Bohužel trenér Poličky to pojal poněkud jinak. 
Má v kádru st. přípravky 19 hráčů, a tak postavil většinu těch, kteří 
moc nehrají, a jen několik ze základu. Prostřídal zhruba 14 hráčů. 
Pro naše kluky to ale nebyl soupeř, jakého bychom potřebovali, a 
jasně ho přehráli. 
Hrálo se 2 x 20 min. 
Sestava: 
                           Kysilka Lukáš 
             Jílek Lukáš          Kučera Lukáš 
                           Kysilka Matěj 
             Šmíd Dominik      Jílek Martin 
Střídali: Šturc Jiří,Vazler Matěj 
Chyběli: Bartoš Patrik, Boštík Filip, Víťa Kuchta 
Výsledek:  
Polička – Sebranice          2 : 10 ( 5:0 ) 
Branky: Vazler2x, Kučera2x, Kysilka M. 2x, Šturc 2x, Šmíd,  
Jílek L.  
                              Čistá 16. 10.  
    Minulé kolo, které se mělo hrát v neděli 9. 10. na domácí půdě, 
bylo pro nepřízeň počasí přeloženo na poslední říjnový víkend. Na 
další turnaj s pořadovým číslem 7 odjely naše přípravky do Čisté. 
Starší přípravce tentokrát chyběli hned čtyři borci. Dva z důvodu 
nemoci a pro další dva začala hokejová sezona. 
Starší nastupovali takto: 
                                    Kysilka Lukáš 
                     Bartoš Patrik            Jílek Lukáš 
                                 Kučera Lukáš 
                Kysilka Matěj           Jílek Martin 
Střídal: Šturc Jiří 
Chyběli: D. Šmíd, F. Boštík, V. Kuchta, M. Vazler 
Výsledky: 
Sebranice - Borová              4 : 0 (4 : 0) 
Branky: Kysilka M. 3x, Kučera 
Sebranice - Čistá                  8 : 4 (4 : 2) 
Branky: Kysilka M. 3x, Jílek M. 3x, Kučera 2x 
Sebranice - H.+D. Újezd    11 : 0 (6 : 0) 
Branky: Kysilka M. 5x, Kučera 4x, Jílek M. 2x 
   Kluci hráli ve všech zápasech pěkný kombinační fotbal, jen druhý 
poločas proti Borové se jim hra tolik nedařila, přesto musím 
všechny pochválit. 
 
                                                                                         

                                        Čistá 23. 10.  
     Poslední kolo přípravek se odehrálo opět v Čisté. Starší 
přípravka byla znovu oslabena o čtyři hráče. Za dost chladného 
počasí nastupovala v této sestavě: 
                                   Kysilka Lukáš 
                      Bartoš Patrik        Jílek Lukáš 
                                   Kučera Lukáš 
                        Kysilka Matěj        Šturc Jiří 
Střídal: Vazler Matěj 
Chyběli: Šmíd, Boštík, Kuchta, Jílek Martin 
Výsledky: 
Sebranice - Čistá        7 : 1 (2 : 1) 
Branky: Kučera 4x, Kysilka M. 2x, Šturc 
Sebranice - Borová      3 : 2 (1 : 0) 
Branky: Kysilka M. 2x, Šturc 
Sebranice - H.+ D. Újezd     11 : 0 (4 : 0) 
Branky: Kysilka M. 6x, Kučera 3x, Bartoš 2x 
   Chladné počasí působí negativně i na dospělé, natož na děti. 
Myslím, že jsou kluci rádi, že je konec sezony. Mají za sebou 21 
zápasů, a to je pro malé fotbalisty pěkná porce. Rozhodně i to, že 
hrají pořád se stejnými soupeři a neztratili zatím ani bod, jim na 
motivaci nepřidalo. Dnes kluky po dlouhé době potrápila Borová, 
která je poněkud zaskočila důrazem a větším pohybem.To byl také 
důvod, proč jsme nezvítězili větším rozdílem. Fotbalově na tom ale 
byli naši mnohem lépe. Poslední dva turnaje kluci odehráli jen s 
jedním hráčem na střídání a na výsledcích to až tak znát nebylo.To 
určitě svědčí o kvalitě letošního mužstva. Odložený domácí turnaj 
se po dohodě trenérů odehraje v hale v Dolním Újezdě někdy v 
listopadu. 
               Fotbalové ozvěny starší přípravky připravil Václav Kovář. 

 
                             4. turnaj v Čisté  25. 9.  
Mladší přípravka -  sestava: 
                                            Jiří Procházka 
                         Martin Kopecký                Jan Kyselý 
                                            Ondra Kopecký 
                            Jan Vostřel                         Jiří Jílek 
Střídali: Lukáš Novotný, Filip Chadima, Štěpán Filipi, Daniel Šmíd 
Výsledky: 
Sebranice – Borová   0 : 4 
Sebranice – H.+ D. Újezd   0 : 4 
Sebranice – Čistá   1 : 4 
Branka: Jan Vostřel   
   Na tento turnaj jsme odjížděli posíleni o nového hráče Daniela 
Šmída a na to, že to byl jeho první zápas, tak předvedl velmi dobrý 
výkon. Chtěli jsme zde předvést zcela lepší hru než minule a hlavně 
přivézt domů více bodů, to se nám však nepovedlo. Bojovnost o 
míč byla lepší, i když výsledky tomu neodpovídají. 
   Docela dobrou hru sehráli proti H.+D. Újezdu, kde kluci 
předvedli i pár pěkných přihrávek, a poločas tak skončil 0 : 1 pro 
H.+D. Újezd. Příští kolo se hraje na hřišti našeho souseda H. 
Újezdu, tak doufejme, že zde se nám bude dařit lépe než v Čisté. 
                  5. turnaj v Horním Újezdě  2. 10.  
Mladší přípravka -  sestava: 
                                       Jiří Procházka 
                     Martin Kopecký                Jan Kyselý 
                                       Ondra Kopecký 
                       Jan Vostřel                         Jiří Jílek 
Střídali: Filip Chadima, Štěpán Filipi, Daniel Šmíd 
Výsledky: 
Sebranice – H.+ D. Újezd   2 : 3 
Branky: Jan Vostřel, Ondra Kopecký 
Sebranice – Čistá   1 : 6 
Branka: Jan Vostřel  
Sebranice – Borová   2 : 1 
Branky: Jan Vostřel  2x 
   Na tomto turnaji se nám dařilo mnohem lépe než předcházející 
kola v Čisté. Naši hráči začali všechny zápasy výhrou, ale jen 
poslední zápas se jim podařilo sehrát do vítězného konce. Pěknou 
hru předvedli proti domácímu mužstvu H.+D. Újezdu, kde poločas  
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Pokračování na další straně 

skončil nerozhodně 1 : 1. V tomto zápase se nám zapsal do 
střelecké listiny k Janu Vostřelovi a Janu Kyselému také Ondra 
Kopecký, gratulujeme a jen tak dále. V posledním zápase se v 
brance vystřídali Jiří Procházka s Janem Kyselým. Touto cestou 
bych chtěl také poděkovat Martinu Kopeckému a i ostatním 
tatínkům, kteří mě na tomto turnaji zastoupili a úlohu trenéra 
zvládli bravurně. Příští kolo se sehraje na domácí půdě, tak přejme, 
ať se našim daří. 
         
                     7. turnaj v Čisté 16. 10.  
6. turnaj na domácí půdě se za nepřízeň počasí neodehrál. Je to 
škoda, kluci se těšili, doufejme že počasí vydrží a budeme moci 
tento turnaj odehrát poslední víkend v říjnu.  
Mladší přípravka sestava: 
                                          Jan Kyselý 
                   Martin Kopecký                Jiří Jílek 
                                        Ondra Kopecký 
                Jan Vostřel                         Jiří Procházka 
Střídali: Štěpán Filipi 
Výsledky: 
Sebranice  – Borová   2 : 2 
Branky: Jan Vostřel, Jiří Procházka 
Sebranice - Čistá   0 : 6 
Sebranice – H.+D. Újezd   0 : 7    
   Pro marodku našeho týmu (Filip Chadima, Lukáš Novotný, 
Daniel Šmíd) jsme do Čisté odjížděli pouze v sedmičlenném 
složení. Bohužel už i v prvním zápase se objevili žaludeční potíže 
u našeho nejlepšího střelce Honzy Vostřela, a do dalších dvou 
zápasů nenastoupil. Do branky tentokráte nastoupil Jan Kyselý, 
který si až na pár chyb na svém novém postu vedl velmi dobře. 
Svou novou roli na hřišti sehrál skvěle i Jiří Procházka a hned se 
nám zapsal jako další do listiny střelců. V druhém duelu proti Čisté 
se v brance vystřídali Jan Kyselý s Jiřím Procházkou a nenastoupil 
zde už zmiňovaný Jan Vostřel. Kluci se snažili seč mohli ale 
bohužel se jim nedařilo a zápas se tak odehrával na naší polovině. 
V třetím klání se opět do branky vrátil Jan Kyselý a podpořit útok 
Jiří Procházka. Bohužel našim rychle docházely síly a nebylo koho 
střídat tak už po prvním poločase byl stav 0 : 4. Pár pěkných brejků  
v tomto zápase předvedl  Jiří Procházka z toho jedna střela skončila 
na tyči. Velkou bojovnost a chuť do hry předváděl Martin 
Kopecký, který by na hřišti snad i padl kdyby rozhodčí neodpískal 
konec. I když výsledky nejsou  moc příznivé tak i přesto klukům 
děkuji, že se snažili a nehodili tak říkajíc flintu do žita.    
 
                    8.   turnaj v Čisté  23. 10.  
Mladší přípravka sestava: 
                                       Jan Kyselý 
               Martin Kopecký                Ondra Kopecký 
                                       Štěpán Filipi, 
                  Jan Vostřel                         Jiří Procházka 
Střídali: Lukáš Novotný 
Výsledky: 
Sebranice - Čistá   1 : 3 
Branky: Jan Vostřel 
Sebranice – Borová  2 : 3 
Branky: Jan Vostřel, Jan Kyselý 
Sebranice – H.+D. Újezd   0 : 2    
   Opět naše sestava nebyla kompletní a odjížděli jsme tak v 
sedmičlenném složení. Chyběli nám tyto hráči (Jiří Jílek, nemocný 
Filip Chadima a Daniel Šmíd, kterému začala hokejová sezóna). 
Bohužel ani teď se nám nepovedlo přestřílet naše soupeře. První 
zápas proti Čisté jsme začali velmi dobře, napadali jsme soupeře už 
na jeho polovině a nedali mu tak příležitost k rozehrávce.  A jako 
první gól padl po střele Honzy Vostřela do sítě soupeře. Toto 
vedení jsme však bohužel neudrželi ani do konce poločasu, který 
tak skončil 1 : 1. V druhém poločase se nám už tolik nedařilo 
pokrývat hráče a nechali tak lehce projít soupeře naší obranou, 
který nám vsítil do naší branky ještě další dva góly. Do druhého 
zápasu proti Borové nastoupil do branky Jiří Procházka a na jeho 
volný post v útoku Jan Kyselý. Začátek první půle se nám už tak 
nepovedl jako proti Čisté a první gól padl do naší brány. Ovšem za 
tři minuty po střele Honzy Vostřela bylo vyrovnáno a poločas 
skončil nadějně 1 : 1. Po přestávce jsme během chvíle dostali další 

dva góly( Zde musím podotknout, že první gól v tomto poločase, 
který zvýšil vedení soupeře na 2 : 1 neměl platit, protože již před 
střelou se míč ocitl z hrací plochy za pomezní lajnou a měl tak 
následovat kop od branky). Nedařilo se nám dostat do hry a až asi 
čtyři minuty před koncem hrací doby se nám podařilo soupeře 
dostat pod tlak a vytěžili jsme z toho pouze už jen jediný gól z 
kopačky Jana Kyselého. Na první poločas třetího zápasu nastoupil 
do brány Jan Kyselý. V této půli jsme se dlouho dostávali do tempa 
a soupeř toho tak využil k střelám dvou gólů. Po přestávce 
nastoupil do branky Jiří Procházka. V tomto poločase se nám dařilo 
se soupeřem držet krok a nebojím si říci, že jsme měli i herně 
navrch. Tři hezké střeli vyslané z kopaček Jana Vostřela, zasvištěli 
těsně kolem tyček, žádna z nich však neskončila bohužel v síti. V 
poslední řadě musím pochválit tým za jejich bojovnost a týmovou 
spolupráci. V tomto turnaji velmi dobře odehrál roli obránce Ondra 
Kopecký, kterého si dirigoval už již zkušený jeho bratr Martin. 
   Fotbalové ozvěny mladší přípravky připravil Vítězslav Kuchta. 

 

Zcela zasloužená porážka, která se rozhodně nečekala 
FK SOKOL SEBRANICE - TJ SEMANÍN  1 : 3  (1:1) 

  
        Po úspěchu v Ústí přišlo rychlé vystřízlivění. Na 
dvěstěpadesát natěšených diváků muselo sledovat marný a nepříliš 
pohledný boj s rychlým a bojovným protivníkem. Po 
nerozhodném poločase se zdálo, že průběh otočíme ve svůj 
prospěch, ale dopadlo to zcela jinak. Branky Zahoran - Chládek 2, 
Špatenka. Sestava bez zraněného J. Horníčka vypadala takto: 
                                               Prokop 
                J. Chadima   Zahoran      Nezbeda     T. Patočka 
                     Opršál      Jireček     Z. Horníček     Kalánek 
                               Malý                            Červ 
  
Změny: 12. Patočka - Klusoň, 74. Klusoň - Karlík. Rozhodčí 
Seibert z Pardubic. 
       Začalo to opačně než v Ústí. Hned ve 3. minutě šli do vedení 
mladí hosté ze Semanína. Bylo to po rohovém kopu, autorem 
branky byl špatně hlídaný Chládek (č.5). Ve 12. minutě musel 
střídat zraněný Patočka, přišel za něho Klusoň. Vepředu jsme se 
ze hry vůbec neprosazovali, přesto jsme ve 20. minutě dokázali 
vyrovnat. Bylo to ovšem po rozehraném trestném kopu, míč do 
vápna usměrnil do sítě Pavol Zahoran - 1:1. Vypadalo to, že 
všechno bude tak jak má být, ale zdání klamalo. Jedinou větší 
šanci do přestávky si vypracoval v 31. minutě Malý, když po 
sólovém průniku střílel těsně vedle. 
        Po přestávce se ve hře toho moc nezměnilo. Přece jen jsme se 
ale dostali k několika slibným koncovkám. Zahoran v 48. min. 
nadějně hlavičkoval v 61. min. po akci Malého nestačil zakončit 
Kalánek, chvíli nato střílel dobře Opršál, leč nad břevno. Gól padl, 
ale na druhé straně. Běžela 72. minuta, po akci středem skóroval 
jediný starší hráč hostů (jinak to měli všechno mezi 20 a 25 lety!) 
Špatenka, 1:2. Následně viděl červenou kartu Nezbeda (a vypadá 
to na ostrý trest...). I v deseti jsme chtěli pochopitelně vyrovnat, 
posílili jsme útok na úkor stažení obránce - místo Klusoně 
nastoupil ne úplně zdravý Karlík. Ani ve třech útočnících jsme 
však neuspěli, hosté bránili velmi chytře a nic úplně vyloženého 
nám neumožnili. Nebezpečnou hlavičku Červa gólman 
zneškodnil, jednou se nepískala evidentní ruka, ale to je věc 
posouzení rozhodčího. V závěru jsme už vyloženě riskovali - nic 
jiného taky už nezbývalo - do otevřené obrany se řítil Chládek, 
Prokop musel vyběhnout a do prázdné brány putoval míč do sítě. 
Konec 1:3 pro hosty, tři body si za výkon určitě zaslouží. 
      Všechno bylo z naší strany tentokrát jakoby takové uspěchané, 
nervózní. Po suverénním výkonu před týdnem venku nezbyla ani 
stopa. Pomezí přitom prohrálo také, šli bychom v tabulce výš, ale 
takhle se musíme  dívat spíš za sebe. V neděli hrajeme derby v 
Poličce, kde jsme předvedli na konci jara přes smolnou těsnou 
porážku solidní výkon  a bude tady jistěže i teď příležitost k 
nápravě toho, co jsme si včera sami takhle blbě pokazili.  

Zdeněk Vandas                                       
 

Fotbalové ozvěny - muži 

Fotbalové ozvěny  - elévové 
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O dobrý výkon a potřebné nasazení 

tentokrát nebyla nouze, ale bodově opět 
naprázdno… 

SK MASOKOMBINÁT POLIČKA 
´´B´´ - FK SOKOL SEBRANICE  1 : 0 

(1:0) 
Sestava: 
                      Kamil Prokop 
        T. Klusoň  P. Zahoran  Jiří Haupt      
      J. Chadima V. Kučera   Z. Horníček  
J. Červ   P. Kalánek  J. Malý     J. Karlík 
   
   Na lavičce připraveni: Karel Radiměřský, 
Jan Patočka, Petr Kučera, Martin Klusoň.  
Střídání: 46. min. Petr Kučera za Vaška 
Kučeru, 70. min. Jan Patočka za Jirku 
Haupta.  
Indisponováni: Tomáš Patočka, Jan 
Horníček, Josef Nezbeda, Jiří Kárský, 
Martin Kysilka, Marek Opršál, Tomáš  
Jireček, Marek Chadima ........ a slovutný 
Sir Van Das.  
     Do Poličky naše mužstvo přijíždělo 
hlavně s touhou napravit nepovedený 
domácí zápas z minulého týdne. 
Vzdálenostně nejpřijatelnější duel vzali za 
svůj také mnozí příznivci sebranického 
fotbalu, kteří oproti ,,jaru‘‘ zvolili již méně 
,,náročný‘‘ způsob dopravy.  
   Ale pojďme již k samotnému průběhu 
nedělního zápasu. Začátek jsme pojali 
v poněkud vlažnějším tempu a nechali 
soupeře, aby několikrát nebezpečně 
zahrozil. Za zmínku stojí šance Stodoly, 
který však zblízka přestřelil. Když už jsme 
si mysleli, že jsme přestáli úvodní tlak 
domácích, nechali jsme bez povšimnutí jak 
střílejícího hráče za vápnem, tak i 
dorážejícího střelce Stodolu, jenž poslal 
Poličku v 16. minutě do vedení. Že se 
prohrává, nic zlého, však do 90. minuty 
času dost, řeklo by se… Po obdržené 
brance nebylo nač čekat, obléhání 
hájemství velezkušeného a nám dobře 
známého Jardy Dittricha začalo až střelou 
P. Kalánka, která si však cestu do sítě 
nakonec nenašla. V 35. min. vypálil 
nebezpečně J. Červ, gólman byl na místě a 
včas odklidil míč do bezpečí. První poločas 
si pak Polička dokázala uhlídat a 
zaměstnávala nás především nebezpečně 
zahrávanými rohy. 
   Druhý poločas nás zastihl v daleko 
pozitivnějším a odvážnějším rozpoložení. 
Na místo zdatně hrajícího Vaška Kučery 
nastoupil nadějný dorostenec Petr Kučera. I 
pro něj to jistě nebylo nic jednoduchého. 
Se snahou o vyrovnání se šance zákonitě 
střídaly na obou stranách, v 55. minutě si 
Kamil Prokop poradil s rychlým brejkem 
domácích, když kryl nebezpečnou střelu 
z úhlu. Agilní Jakub Červ se pak 
prezentoval svižnou nabídkou přes celé 
soupeřovo vápno, nikdo však z našich 
poblíž. Běží 60 min. a P. Kalánek se 
individuálně prosazuje po své levé parcele, 
odkud po kličce do středu zkouší pozornost 
J. Dittricha, který však rychle reaguje a 
jedovatou pumelici raději vyráží. Co nám 
dělalo největší potíže, to byly hbité 
kombinace středem hřiště, které stály na 

začátku mnoha poličských akcí. Jedna 
z nich nám pěkně zatopila v minutě 65., 
kdy se opět musel vytáhnout svým 
zákrokem K. Prokop. Pro nás jedině dobře, 
když máme za zády gólmana Kamilových 
kvalit. V 70. minutě sebraničtí narýsovali 
svou nejpohlednější kombinaci zápasu. 
Akce po ose P. Kučera - J. Červ - Z. 
Horníček je ideálně prostřena Jakubovi do 
běhu, jenž smolně trefuje pouze 
vyběhnuvšího Dittricha. Škoda, že si těchto 
šancí nedokážeme za zápas vytvořit více, 
ale alespoň jsme se přesvědčili, že jsme 
toho schopni. 85. minutou se mohl 
proslavit velmi dobře hrající Péťa Kučeru, 
když se po kombinaci po své pravé straně 
nebál napřáhnout a nebýt teče domácího 
hráče, kdo ví, kam by míč zapadl po jeho 
chytře mířené střele. Nejen od nás 
spoluhráčů se mu za jeho výkon dostalo 
zasloužené pochvaly! Závěrečný hvizd nám 
přerušil snahu o vyrovnání, v posledních 
zápasech nám trošku zvlhl střelecký prach, 
ale není třeba zoufat. Pokud napodobíme 
podobné nasazení a bojovnost a uzdraví se 
nám některé opory, tři bodíky si určitě brzy 
vykopeme! 
   Dík všem hráčům za odmakaný zápas, 
h l avn ě  ob ě ma  n aš i m ml ad ý m 
,,KUČERAVÝM‘‘ chlapcům gratulujeme 
k výkonům! Doufáme, že neusnou na 
,,VAVŘÍNECH‘ a zejména pracovitost a 
vytrvalost jim bude čím dál více vlastní. 
   Zveme fanoušky Sokolu Sebranice na 
nejbližší zápas, který hrajeme doma 
s Kunčinou tuto sobotu již od 16:00 !!!! 

Jan Chadima 
 

Těsně se vyhrálo, přesto velké nadšení 
nepanovalo 

FK SOKOL SEBRANICE - SOKOL 
KUNČINA  2 : 1  (0:0) 

       Máme setsakramentsky náročné diváky 
(a to je vlastně dobře). Tři body zůstaly 
doma a i tak nebyli všichni zdaleka 
spokojeni. Vedoucí týmu Jirka Haupt měl 
pravdu, když před zápasem kluky varoval, 
že Kunčina už není tím tuctovým 
mančaftem z okresu, jak jsme ho z 
dřívějška znali. Mají nové hřiště (už se tam 
na jaro těšíme), prakticky nový mladý tým 
- věkový průměr se jim zastavil na 
dvaadvacítce! Doma zatím vyhráli 
všechno, ale zvenku dosud nepřivezli ani 
bod. U nás k tomu po pravdě řečeno neměli 
daleko. Ale začněme po pořádku.  Sestava: 
                                 Kysilka 
Klusoň   Zahoran       Jireček    J. Chadima 
Malý     Opršál     Z. Horníček    Kalánek 
                Karlík                       Červ 
  
Změny: 67. Jireček - Kárský, 75. Malý - 
Mareš, 83. Kalánek - P. Kučera, připraveni 
Radiměřský a Martin Klusoň. Rozhodčí 
Gála z Luže, asistenti Zerzán (Vysoké 
Mýto), Svoboda (Bučina). Diváků dost přes 
dvě stovky, mnozí přijeli i z Kunčiny. 
Branky : Opršál, Zahoran - Tlustoš. 
   Ve 4. minutě načechral Opršál z boku 
balón před bránu a Kalánek hlavičkoval o 
kousek vedle tyče. Načež následoval 
přesný a dlouhý padesátimetrový pas 

Chadimy podél lajny na Červa, jehož střelu 
gólman Harvánek kryl. To vypadalo docela 
nadějně, ale další šance delší dobu nepřišly. 
Hosté se z nepříliš příjemného začátku 
postupně oklepali a začali zlobit. Zejména 
hráč se desítkou na zádech, známý 
Hlubinka, nadělal občas starosti naší 
obraně. Po půlhodině však přišly dvě šance 
Honzy Karlíka, nejprve po úniku středem 
nastřelil vedle vybíhajícího brankáře jen 
tyčku a pak po hlavičce Červa mu jeho 
střelu Harvánek chytnul. Pak to ještě 
zkoušel Jireček, ale nepochodil. Minutu 
před půlkou se zprava do šance probil 
zmíněný Hlubinka, ale na jeho jedovatou 
ránu z úhlu vytáhl báječný zákrok Martin 
Kysilka v bráně. Takže se šlo do kabin za 
bezbrankového stavu.  
      Po přestávce nic nového pod sluncem. 
Hra se přelévala z jedné strany na druhou, 
víc jsme přece jen ze hry měli o fous my. 
Napětí však sílilo, mohlo se zdát, že jeden 
gól může rozhodnout. A ten přišel v 64. 
minutě a to v náš prospěch. Ve změti těl 
bránících hráčů Kunčiny se ve vápně na 
vysoký míč nejlépe zorientoval MAREK 
OPRŠÁL a nad vybíhajícím gólmanem 
zaplachtil balón do sítě - 1:0. A Jirečka 
střídal Kárský. Kýžený gól se tedy dostavil, 
ale jak se zakrátko ukázalo, ještě 
nerozhodl. O deset minut později sudí 
odpískal za zákrok v naší šestnáctce 
penaltu. Asi dost přísnou, ale dejme tomu - 
rozhodčí Jarda Gála je šéfem obsazovacího 
úseku Krajského svazu a ten to přece musí 
vědět. Tlustoš s osmičkou kopl pokutový 
kop dobře a bylo vyrovnáno na 1:1. Na 
hřiště přišel za Malého  Marcel Mareš a 
naše ofenzíva byla v závěru znát. Zbývala 
ještě čtvrthodina času. V 81. minutě byl 
před vápnem faulován Karlík a míč si na 
trestný kop postavil PAVOL ZAHORAN. 
Dobře mířená střela skončila u tyče v síti, 
takže jsme znovu o gól vedli - 2:1. Závěr 
byl dost nervózní, Kunčina chtěla 
mermomocí vyrovnat, ale vydrželi jsme i 
čtyřminutové nastavení. To už byl na hřišti 
patnáctiletý dorostenec Petr Kučera, který 
vystřídal Kalánka. A byl to právě tento 
Kučera, který se malým čertem zapsal  už v 
onom nastavení do listiny střelců. Zůstalo 
to však 2:1, diváci si řekli - dobré to, hrou 
však nebyli jak bylo už řečeno zrovna 
nadšeni. Ale tři body jsou dobré, soupeř byl 
dobrý taky, to je nutno uznat. Vítězství je 
dárkem Honzovi Horníčkovi, kterému bylo 
v den zápasu sedmadvacet. Jsa stále zraněn, 
vehementně pomáhal vést tým spolu s 
trenérem aspoň z lavičky. 
     Jak je vidět, šanci dostávají v poslední 
době i nedávní nebo dokonce i současní 
dorostenci. Minule dva Kučerovi, teď vedle 
Petra to byl Marcel Mareš, na lavičce byl i 
Martin Klusoň (18 let). Ano, mladí orlové 
k slunci vyletí...  
   Teď jedeme do Chocně na béčko, 
nesmíme se mýlit tím, že je toto mužstvo s 
jedním bodíkem zatím poslední. Hraje se v 
neděli 9. října od 16 hodin. Choceň má 
psanou jako hrací plochu umělou trávu, ale 
mohou to klidně dát na přírodní trávník, 
takže pánové hráči - sebou obě obutí!!  

Fotbalové ozvěny mužů 
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  JIŘÍ ZACH                 
  LUBNÁ  347 
  IČO: 86678221 
  TEL.: 608 170 751 
 
 

                                             
      mechanické práce 
       klempířské práce 
      montáž tažných zařízení 
       výměna autoskel 
       nástřik spodku a dutin 
       příprava a     
      zprostředkování STK 

13. 11.  ŠMOULOVÉ 
27. 11.  ZKAŽENÁ ÚČA                  
Začátek v 18.30 hod. 

Kino Lubná 

Nepřehlédněte 

Oznámení 

Kam za kulturou 
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Inzerce 

MUDr. Jaroslava Zahnášová 
oznamuje, že do konce listopadu 
probíhá očkování proti chřipce. 

Více informací na tel. 607 544 776. 
 
 

Rozpis služeb zubní pohotovosti - listopad, prosinec 2011 
(soboty, neděle, svátky - 8 - 11 hod.) 

  5. -   6. 11.     MUDr. Dagmar Švecová,      Litomyšl,   461 613 663 
12. - 13. 11.     MUDr. Ivana Veselíková,      Litomyšl,   461 614 569  
        17. 11.     MUDr. František Zeman,       Litomyšl,   461 613 827 
19. - 20. 11.     MUDr. Oldřich Zeman,         Polička,      733 152 435 
26. - 27. 11.     MUDr. Markéta Adamcová,  Polička,     461 725 987 
  3. -   4. 12.     MUDr. Silva Adamcová,       Polička,     461 725 987 
10. - 11. 12.     MUDr. Stanislav Adamec,     Polička,     461 725 987 

KINO LITOMYŠL 
∗ Ne 13. 11. od 19.30 hod. 
Alois Nebel 
Film ČR, 90 min., mládeži přístupno. 
∗ Út 15 .11. a St 16. 11. od 19.30 hod. 
Johnny English se vrací 
Film USA, podtitulky, 100 min., mládeži přístupno. 
∗ Čt 17. 11. a Pá 18. 11. od 19.30 hod. 
Lidice 
Film ČR. Opravdu si myslíte, že znáte příběh Lidic? 
120 min., ml. do 12 let nevhodný. 
∗ Ne 20. 11. od 17.00 hod. 
Auta 2 
Americká animovaná komedie, český dabing, 110 min. 
∗ Út 22. 11. a St 23. 11. od 19.30 hod. 
Muži v naději 
Nová česká komedie se Simonou Stašovou, Jiřím Macháčkem a 
Boleslavem Polívkou, 110 min., mládeži přístupno. 
∗ Čt 24. 11. a Pá 25. 11. od 19.30 hod. 
Nákaza 
Film USA, podtitulky,  110 min., ml. do 12 let nevhodný.   
∗ Út 29. 11. a St 30. 11. od 19.30 hod. 
Bastardi 2 
Film ČR, 95 min., ml. do 12 let nevhodný. 
LIDOVÝ DŮM 
∗ Ne 27. 11. od 14.00 - 18.00 hod.   
Podzimní odpolední čaje pro dříve narozené  
- hraje M.T.O. Česká Třebová 
∗ Čt 1. 12. 2011, 20.00 hod.  
 Milan Uhde a Miloš Štědroň: Balada pro banditu  
- uvádí divadlo EXIL Pardubice, vstupné 90 Kč pro dospělé a 60 Kč 
pro mládež, studenty a důchodce 
ZÁMEK LITOMYŠL 
∗ So 3. 12. od 10.00 hod.  
Barborkové slavnosti na zámku 
 - staročeské trhy v arkádách zámku, vánoční pohádky, vánoční 
vystoupení v zámeckém divadélku, zimní radovánky na nádvoří a 
spousta jiné zábavy.Vstupné: 50 Kč. 
VLAKOVÉ  NÁDRAŽÍ ČD LITOMYŠL    
∗ So 26. 11. 2011, odjezd v 9.50 a 16.58 hod. 
Mikulášská jízda parním vlakem 
 - tradiční jízdy historickým vlakem s Mikulášskou družinou  
Jízdní řád vlaků: 
odjezdy z Chocně v 7:44 a 13:44 
příjezd do Litomyšle v 9:05 a 15:05 
odjezdy z Litomyšle v 9:50 a 16:58 
příjezd do Chocně v 11:10 a 18:16 
 ATELIÉR DUKE BOHEMIA 
∗ Pá 11. 11., So 12. 11. a Ne 13 .11. vždy od 9.00 do 17.00 hod. 
Vánoce u Dudychů 
 - tradiční vánoční výstava Dudychovy keramiky a moderního 
aranžmá Střední zahradnické a technické školy Litomyšl, háčkované 
vánoční ozdoby 

Zveme všechny milovníky tance 
do Lubné na ,,Skalku“, 

kde bude v sobotu 19. 11. od 19.30 hod. 
zahájen kurz tance pod vedením 

tanečního mistra Jana Bílka. 
 

Připomeneme si nejen známé kroky společenských tanců,  
ale naučíme se i něco nového! 

Těšíme se na Vás! 


